












Grundejerforeningen Nordenbro 

Af 15.3.1973 

• Erik Berendsen og Mette Knudsen kom med info om Fibernet

situationen. Det blev understreget, at foreningen ikke

videregiver oplysninger om medlemmer, da der er ikke er

givet samtykke til det fra medlemmerne.

• Tale om bankgaranti fra Skywire, så vi sikrer genetablering af

området, hvis der ikke lykkedes hindring af opgravning i

vores område

Besøg af Biolog Astrid Ejlersen, Langeland Kommune 

• Langelands Forsyning indleder reparation og hævning af

brønde på vores område i år.

• Materiale Digelaget renser op af tangrenden skal fjernes af

Langelands Kommune. Hindrer frit løb.

• Grundejerforeningen er lodsejer på fællesarealet, der er

mellem en del af matriklerne ned mod tangrenden.

Svendborg kommune er tilsynsmyndighed. De skal spørges

om, hvornår kanaler skal oprenses.

• Udfordring med tryk i tangrenden, da den over årene er

blevet en hel meter bredere end der står i regulativerne. Den

skal kun være 0,6 mtr. bred. Slusen passer ikke til en rende

der er så bred og dyb.

• Renden er ikke blevet renset af kommunen, da den allerede

er både for bred og dyb. Renden er nogle steder som et

badekar - vandet flyder ikke videre.
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